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Každého študenta trápia otázky typu „Čo po strednej?“. Tieto pochybnosti neobchádzajú ani 

nás, a preto sme sa s tým rozhodli niečo spraviť. Naša skupinka gymnazistov sa prihlásila do 

projektu MiniErasmus, ktorý organizujú šikovní ľudia z Future Generation Europe. Strávili 

sme 4 dni na výške, navštívili sme rôzne prednášky, spoznali nových ľudí i zažili zábavné 

chvíle. 

 

 

Martin Ropjak – Fakulta elektrotechniky a informatiky STU v Bratislave  

Moje prvé dojmy z fakulty boli, že sa tu zastavil čas. Učebne však boli dobre vybavené 

a na chodbe bola aj oddychová zóna pre študentov, kde si mohli pospať (spí sa tam dobre). 

Profesori boli milí, vtipní, ústretoví a vedeli, čo robia. Usporiadatelia si pre nás pripravili 

zaujímavý program vo forme rôznych workshopov, medzi nimi aj exkurziu do ESET-u. 

 

Viktória Bečárová – Prírodovedecká fakulta UK v Bratislave, katedra Chémie 

Na chemickej katedre som videla samu seba v budúcnosti. Prednášky z biochémie 

a virológie si ma získali a prekvapivo matematika pre chémiu tiež nebola taká zlá, ako sa na 

prvý pohľad zdá. Návšteva fakulty ma utvrdila vo výbere školy a určo si sem dám prihlášku. 

Na fakulte som spoznala nových ľudí z celého Slovenska. MiniErasmus odporúčam vyskúšať 

všetkým - je to úžasná príležitosť zistiť, či je táto výška ozaj pre vás alebo to radšej skúsite 

inde.  

 

Matúš Kočalka – Fakulta elektrotechniky a informatiky STU v Bratislave 

Počas troch dní trvania MiniErasmu som zistil nielen to, ako vyzerajú vysokoškolské 

prednášky, ale aj to, aké to je byť vysokoškolákom. Skúsil som si niečo, čo volám 

vysokoškolský režim a síce: vstával som o 5, každý deň cestoval dokopy skoro 2hod. a chodil 

spať o pol 2. Ďalej sme si pozreli vysokoškolské internáty a zistili sme, ako rôzne môžu 

vysokoškoláci tráviť svoj voľný čas.  

Okrem návštevy vysokých škôl si pre nás organizátori pripravili rôznorodé workshopy 

a nepovinné aktivity, medzi ktorými si každý našiel niečo zaujímavé pre seba. Takýmto 

spôsobom sme sa dostali aj na prehliadku firmy ESET, ktorá je svetovou špičkou vo svojom 



obore. Na záver by som projekt MiniErasmus zhrnul ako úspešný, odporúčam ho skúsiť 

každému, kto má záujem ďalej pokračovať vo štúdiu. Počas celého projektu som sa úžasne 

bavil a vzdelával. 

 

Lukáš Cauner – Fakulta elektrotechniky a informatiky STU v Bratislave 

 Najzaujímavejšia prednáška bola asi matematika, aj keď som tomu vôbec nerozumel. 

Najlepšie na FEI-ke boli postele. Pomohlo mi to pri výbere fakulty. A budúci rok sa zúčastním 

jedine, ak prepadnem.  

 

Lucia Kuklovská – Prírodovedecká fakulta UK v Bratislave, katedra Chémie 

 Počas MiniErasmu som bola na PrifUK, konkrétnejšie na chémii. Neľutujem, že som sa 

zúčastnila tohto projektu, pretože mi to nielen pootvorilo dvere do sveta vysokoškolákov, ale 

aj ukázalo možnosti uplatniteľnosti po vyštudovaní daného odboru. Najzaujímavejšia mi 

prišla biochémia. Ústretový profesor nám vysvetlil ako možno oddeliť od seba jednotlivé 

úseky DNA.  

Po prednáškach nám vždy poobede prichystali zábavný program. Na Networking 

Night sme sa mohli porozprávať s rôznymi zamestnávateľmi, vyskúšať si prvú pomoc alebo 

moderovanie v televízii JOJ. S Viki sme sa zúčastnili nočnej hry Scavenger hunt. Za hodinu 

a pol sme museli splniť nenormálne úlohy v centre Bratislavy. Maximálne som si to užila 

a odporúčam každému sa zúčastniť MiniErasmu. 

 

 

Viktória Bečárová 3.G, Michaela Kuklovská 3.G 


